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Vragen van het lid De Graaf (PVV) aan de Staatssecretaris van Veiligheid en 
Justitie over het bericht «VVD: «Diefstal komt niet bij politie, dat lost het COA 
op»» (ingezonden 30 mei 2016). 

Vraag 1
Bent u bekend met het bericht «VVD: «Diefstal komt niet bij politie, dat lost 
het COA op»»?1 

Vraag 2
Deelt u de mening dat de opmerkingen van een VVD-Tweede Kamerlid op 
26 oktober 2015 in de genoemde radiouitzending het bewijs vormen van 
hetgeen u wilt laten onderzoeken door het Centraal Orgaan opvang Asielzoe-
kers (COA) naar aanleiding van eerdere vragen?2 Zo nee, waarom niet? 

Vraag 3
Deelt u de mening dat een eigen COA-onderzoek nu volstrekt onvoldoende is, 
maar dat de Rijksrecherche moet worden ingezet om te onderzoeken of 
diefstal door asielzoekers wordt gecompenseerd door het COA en op welke 
wijze dit zou zijn gebeurd en wellicht nog steeds gebeurt? Zo neen, waarom 
niet? 

Vraag 4
Bent u bereid om nog voor het weekend deze zaak aan te melden bij de 
Coördinatie Commissie Rijksrecherche, zodat er snel actie kan worden 
ondernomen?

1 http://www.geenstijl.nl/mt/archieven/2016/05/
wat_nou_onzin_volkskrant_de_vvd_zegt_het_zelf.html

2 Aanhangsel Handelingen, vergaderjaar 2015–2016, nr. 2667
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